

**Niederschrift über eine  
Gesellschafterversammlung der**

**Minutes of a  
shareholders' meeting of**

**Discovery Communications Deutschland GmbH & Co. KG**

**I.  
Vorbemerkungen**

Discovery Communications Deutschland GmbH & Co. KG mit Sitz in München, ist eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts München (die „**Gesellschaft**“). Persönlich haftende Gesellschafterin der Discovery Communications Deutschland GmbH & Co. KG ist Discovery Content Verwaltungs GmbH (die "**Komplementärin**"). Kommanditisten der Discovery Communications Deutschland GmbH & Co. KG sind:

1. DNI German Holdings I Ltd.
2. DNI German Holdings II Ltd.

Die Gesellschafter halten eine Gesellschafterversammlung ab und fassen folgende Beschlüsse:

**II.  
Gesellschafterversammlung**

Die Komplementärin und die Kommanditistin halten unter Verzicht auf alle gesetzlichen und/oder satzungsgemäßen Formen eine Gesellschafterversammlung der Gesellschaft ab und beschließen mit allen vorhandenen Stimmen:

1. Der Jahresabschluss der Gesellschaft für das Geschäftsjahr 2022 mit einer Bilanzsumme von EUR 114.864.112,08 und einem Jahresüberschuss in Höhe von EUR 23.516.520,46 in der von PricewaterhouseCoopers GmbH, Wirtschaftsprüfungsgesellschaft, München, geprüften und mit einem uneingeschränkten Bestätigungsvermerk versehenen Fassung wird festgestellt. Der Bilanzgewinn des Geschäftsjahres 2022 in Höhe von EUR 22.943.821,45 nach Berücksichtigung der Vorabentnahme in Höhe von EUR 572.699,01 wird auf neue Rechnung vorgetragen.

**I  
Preliminary Remarks**

Discovery Communications Deutschland GmbH & Co KG having its corporate seat in Munich, Germany, is registered with the commercial register at the local court of Munich (the "**Company**"). The general partner of Discovery Communications Deutschland GmbH & Co. KG is Discovery Content Verwaltungs GmbH (the "**General Partner**"). The Company's limited partners are

1. DNI German Holdings I Ltd.
2. DNI German Holdings II Ltd.

The shareholders hold a shareholders' meeting and take the following resolutions:

**II  
Shareholders' meeting**

The General Partner and the Limited Partner by waiving all formalities and notice periods required by law and/or by the Company's articles of association hereby hold a shareholders' meeting of the Company and resolve with all votes existing:

1. The Company's annual financial statements for the business year 2022 with a balance sheet total in the amount of EUR 114.864.112,08 and with an annual profit of EUR 23.516.520,46 as certified by unqualified certificate of the auditors PricewaterhouseCoopers GmbH, Wirtschaftsprüfungsgesellschaft, Munich, is hereby approved. The distributable net profit of the fiscal year 2022 of EUR 22.943.821,45 after considering the advance withdrawal of EUR 572.699,01 will be carried forward.

2. Als Abschlussprüfer für das Geschäftsjahr 2023 wird PricewaterhouseCoopers GmbH, Wirtschaftsprüfungsgesellschaft, München bestellt.

2. The shareholder appoint PricewaterhouseCoopers GmbH, Wirtschaftsprüfungsgesellschaft, Munich as auditors for the annual accounts 2023.

3. Den Geschäftsführern der Gesellschaft wird für das Geschäftsjahr 2022 Entlastung erteilt.

3. The Company's managing directors shall be granted relief from responsibility for acts of the Company in the business year 2022.

Im Falle sprachlicher Unklarheiten, gilt die deutsche Sprachfassung des Beschlusses. Weitere Beschlüsse werden nicht gefasst. Damit ist die Gesellschafterversammlung geschlossen.

In case of any inconsistency regarding the wording, the German version shall prevail. Further resolutions are not taken. Thereupon, the shareholders' meeting is closed.

Ort/place: München

Ort/place: Munich

Datum/date: 08.08.2023

Datum/date: 08.08.2023



Hannes Heyelmann, Director

für / for

Discovery Content Verwaltungs GmbH



Hester Wheeley

für / for DNI German Holdings I Limited



James Cooke

für / for DNI German Holdings II Limited